
27. seja obtinskega sveta 19. junij 2018

ZAPISNIK
27, redte seje Obiinskega sveta ObIine Moravske Toplice, ki je bila

v torek, 19. junija 2018, v prostorih Obdine Moravske Toplice,
Kranjdeva ul. 3, s pridetkom ob 15.30

NAVZOdI ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Majda Durinek, DuSan Grof, Stefan Hul, Anita Kerman, Stefan Kodila, SaSo

Nordid, Ladislav Sabotin, Alojz Trplan, Leonn Tumer, Vlado Vudkid, Vesna Zadravec, Stefan
i.ohar.
Odsotni dlan obdinskega sveta: Igor Camplin, SaSo Koca.
Ostali navzoii:
Alojz Glavad - Zupan, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, Slavica Fujs -
svetovalka za frnarce, Simona Kaudid - ravnateljica Vrtcev Obdine Moravske Toplice, JoZefa

Herman - ravnateljica DOS Prosenjakovci, Sabina Juhart - ravnateljica OS Bogojina, Mihael
Horvat - v.d. direktorja TIC Moravske Toplice, Zsuzsi Vugrinec - predsednica sveta MNSS
Obdine Moravske Toplice, Branko Srok - direktor iista narava d.o.o., in Melita Gorza -
prarnik VII/2. ki piSe zapisnik.

Sejo je vodil podZupan DuSan Grof, ki je pozdravil vse prisotne.
Po ugotovljeni navzodnosti so dlani obdinskega sveta soglasno sprejeli zapisnik 26. redne seje

Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice.
Predsedujodi je predlagal, da se dnevni red, predlagan z vabilom, raz5iri s todko: Soglasje k
oblikovanju oddelkov v javnem vzgojno-izobraievalnem zavodu Vrtci obdine Moravske
Toplice in s todko: Soglasje k imenovanju v.d. direktorja TIC Moravske Toplice.
Soglasno je bil sprejet naslednji dnevni red:

1. Porodilo o izvrSitvi sklepov obdinskega sveta
2. Porodila uporabnikov obdinskega proraduna (OS Bogojina, OS Fokovci, DOS

Prosenjakovci, Vrtci obdine Moravske Toplice, TIC Moravske Toplice, MNSS Obdine
Moravske Toplice)

3. Soglasje k oblikovanju oddelkov v javnem vzgojno-izobraZevalnem zavodu Vrtci obdine
Moravske Toplice

4. Letno porodilo JKP Cista narava d.o.o. zaleto 2017
5. Predlog Odloka o turistidni in promocijski taksi v Obdini Moravske Toplice - I.

obravnava
6. Predlog Odloka o pokopaliSkem redu v Obdini Moravske Toplice - I. obravnava
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem nadrtu Modvar v

Moravskih Toplicah in Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem nadrtu
"Turistidno naselje Podov" - skrajiani postopek

8. Predlog soglasja k ordinacijskemu dasu
9. Imenovanje nadomestnega dlana sveta zavoda OS Fokovci in Vrtci obdine Moravske

Toplice, ter nadomestnih dlanov obdinske volilne komisije
10. Soglasje k imenovanju v.d. direktorja TIC Moravske Toplice
1 I . Pobude in vpraSanja
12. Razno.

K 1. toiki:
Porolilo o izvrlitvi sklepov obiinskesa sveta

Porodilo o izvr5itvi sklepov Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice, sprejetih na 26. seji
obdinskega sveta, je predstavila ga. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave.
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Porodilo je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z
veljavno zakonodajo.

PREDLOG SKLEPA ST.244:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Poroiilom o izvrlitvi sk.lepov
Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice, sprejetih na 26. redni seji.

Navzodih je 13 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Proseniakovci. Vrtci obiine Moravske Tonlice. TIC Moravske Tonlice. MNSS Obiine
Moravske Toplice)

Porodila uporabnikov obdinskega proraduna je na svoji seji obravnavala statutamo pravna
komisija, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in lbrmalna
oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno zakonodajo. Komisija ugotavlja tudi, da
sta TIC in DOS Prosenjakovci zamudila rok. v katerem morajo posredni uporabniki
obdinskega proraduna v skladu z Zakonom o javnih financah, letna porodila skupaj z
obrazloZitvami, predloZiti iupanu.
1. Poslovno poroiilo OS Bosoiina za leto 2017 je predstavila ravnateljica OS Bogojina

Sabina Juhart. Povedala je, da je bilo leto 2017 izredr,o zahtevno, a tudi zelo uspeino.
Zahvalila se je obdini za dobro sodelovanje pri sanaciji strehe, ki jo je avgusta 2017 unidil
veter. Izpostavila je vedje investicije, ki so bile v letu 2017 opravljene poleg sanacije
strehe. To so kompletna menjava oken v telovadnici in galeriji z dodanimi novimi sendili
in pleskanje udilnic. Ponovno je opozorila na teZave s sistemom ogrevanja, ki trajajo Ze od
zadetka postavitve sistema toplotnih drpalk leta 2014. Povedala je, da gre za
neizpolnjevanje pogodbenih obveznosti s strani izvajalca, saj je v pogodbi jasno izraZen
skupni interes zniZati stroSke ogrevanja in stro5ke priprave sanitame vode za 10o/o.

Pozvala je vse prisotne, da se zadeva re5i v dim krajSem dasu. Predstavila je doseZke
udencev na tekmovanjih in natedajih v Solskem leu2016117.

G. DuSan Grof - podZupan je destitat in se zahvalil celotnemu kolektivu OS za njihovo
poZrtvovalnost in angaZiranje, ki je ob naravni nesredi v avgustu 2017, prepredilo 5e vedjo
Skodo na zgradbi OS Bogojine. Kolektivu OS in gasilcem seje zahvalil tudi g. Alojz Glavad -
Zupan Obdine Moravske Toplice. Glede teZav z ogrevanjem, je povedal, da so bili opravljeni
Stevilni sestanki, da so pladila zaustavljena, ter da se zadeva premika v pravo smer! deprav se
tudi sam strinja, da prepodasi.
2. Ravnateljica OS Fokovci je pisno opravidila svojo odsotnost zaradi ocenjevalne

konference.
3. Poslovno porolilo DOS Proseniakovci je predstavila ravnateljica Jo2eta Herman.

Povedala je, da so na Soli imeli 7 distih oddelkov s 45 udenci, 1 oddelek kombiniranega
pouka z 8 udenci, na podruZnidni Soli Domanjievci 1 kombiniran oddelek s 7 udenci, na
podruZnidni Soli HodoS 1 kombiniran oddelek z 8 udenci; da na Soli izvajajo model pouka
>ena oseba en jezik<. Predstavila je porodilo o doseZenih ciljih in rezultatih.

K 2. toiki:
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